
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kamińskiego 

na 35. posiedzeniu Senatu 

w dniu 24 lutego 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Konstantego Radziwiłła 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana w związku z powziętymi przeze mnie informacjami o nieujęciu przez Ministerstwo 

Zdrowia w ramach tworzonej na gruncie projektu nowelizacji ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej 

tzw. sieci szpitali następujących placówek: SPZOZ Szpital Kolejowy w Wilkowicach-Bystrej, Śląskie 

Centrum Reumatologii, Rehabilitacji i Zapobiegania Niepełnosprawności im. gen. Jerzego Ziętka w Ustroniu 

Sp. z o.o. oraz Wojewódzkie Centrum Pediatrii „Kubalonka” w Istebnej. 

Wskazane powyżej placówki pełnią niezwykle ważną rolę w ramach usług medycznych na obszarze swych 

lokalizacji terytorialnych. Wyrażam obawy, iż ich nieuwzględnienie w tworzonej sieci będzie miało 

niebagatelny wpływ na znaczące pogorszenie się dostępności i jakości usług medycznych dla lokalnej 

społeczności i w sposób zasadniczy dotknie również pracowników tych placówek. Innymi słowy, wyrażam 

przekonanie, iż uwzględnienie wskazanych placówek w ramach tworzonej sieci szpitali jest konieczne w celu 

zabezpieczenia właściwego dostępu do świadczeń opieki zdrowotnej na terenie województwa śląskiego. 

Ze względu na powyższe proszę o wskazanie, czy rzeczywiście ww. placówki nie zostały uwzględnione  

w ramach tworzonej sieci szpitali, a w przypadku odpowiedzi twierdzącej proszę o wskazanie, czy została 

dokonana szczegółowa analiza związanych z tym konsekwencji zarówno dla pacjentów, jak i dla 

pracowników.  

Proszę również o informację, czy istnieją szanse na modyfikacje aktualnych decyzji i finalne 

uwzględnienie tych placówek w tworzonej sieci szpitali. 

Andrzej Kamiński 

 


